
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 24-10-29 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vide ordf Jeanette Billström, kassör Dag Bränfeldt, 

sekreterare Caroline Öhlund, Pierre Wallqvist och Håkan Roslund. 

1) Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2) (Justerare är alltid ordförande och sekreterare)  

Sven Arvidsson och Caroline Öhlund 

 

3) Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

4) Ekonomisk rapport från kassören 

Lokalföreningens ekonomi ser bra ut, vi har fått in 29 000 kr från medlemsavgifterna.  

Styrelsen beslutar att betala ut reseersättning till utbildare på HLR-kurs som 

genomfördes under oktober. 

 

5) Verksamhetsrapport från grenarna. 

a) Långfärdsskridsko, det planeras en upptaktsträff för ledare i början av 

november. Det är ca 14 ledare som kommer vara aktiva under kommande 

skridskosäsong. Från 8 november kommer det vara is på konstis-bandyplanen 

i Skövde. 

b) Kajak, sommarsäsongen är avslutat, det planeras en ledarträff för att planera 

vintersäsongen som till exempel bassängträningar. 

c) Vandring, Sven har inte fått någon specifik rapport från vandringslederna, 

men onsdagsvandringarna är populära och många kommer till dessa träffar. 

d) Barn, alla barngrupper har kommit igång i enlighet med verksamhetsplanen, 

det vill säga en grupp knytte och mulle i Mariestad och en grupp mulle i 

Ekby/Tidavad samt en grupp för strövarbarn och en grupp för lufsarna.  

 

6) Utse arbetsgrupp för verksamhetsberättelse för 2024 samt för verksamhetsplan för 

2025. Caroline och Håkan ansvarar för verksamhetsberättelse 2024 och 

verksamhetsplan 2025. Respektive grenledare ansvarar för att materialet skickas till 

Caroline i slutet av november. 

 



   
 

   
 

7) Återrapportering HLR-kurs 

Två kvällar var planerade och genomfördes, var av ett kurstillfälle fick flyttas en 

vecka. Totalt utbildades 14 ledare. 

 

8) Deltagande icke-medlem 

Kajakgruppen har vid några tillfället fått frågan om en icke-medlem kan vara med vid 

enskilda träffar. Pierre har rådfrågat riks och fått svaret att det är ok att icke-medlem 

följer med i aktiviteten som en prova på-tur. Styrelsen anser att det är positivt att 

visa upp verksamheten genom prov på möjligheten för icke-medlemmar, det är ett 

sätt att marknadsföra Friluftsfrämjandet och locka till sig nya medlemmar. 

 

9) Julklapp till ledare 

Frågan kom upp om vi kan köpa in julklapp till ledare, styrelsen beslutar att köpa en 

julklapp till ledare som varit aktiva under 2024. 

 

10) Inkomna mail och frågor (sekr/alla) 

a) Lokalföreningen har fått frågan om vi vill vara med vid en aktivitetsdag i 

Odenåker 24-25 maj. Ingen i styrelsen har möjlighet att vara med på detta, 

men frågan ska ställas till vandringsledarna. 

b) Inbjudan har kommit från Länsstyrelsen avseende en regional tankesmedja i 

Göteborg, tema: Hur gör vi när olika fritidsintressen krockar. Ingen från 

styrelsen har möjlighet att åka på detta. 

c) Regionen har skickat inbjudan till en HLR-utbildning. Lokalföreningen i 

Mariestad har redan erbjudit sina ledare en liknande utbildning. Grenledarna 

kan fråga om det finns intresse bland övriga ledare att gå HLR-utbildning då 

alla inte kunde vara med då den lokala utbildningen genomfördes. 

 

11) Övriga frågor 

En föreläsning om Vänern var planerad i november, men föreläsaren har föreslagit 

att skjuta fram föreläsningen. Inget nytt datum är planerat. 

 

12) Nästa möte 

Nästa möte är 3 december 2024 kl. 18.30. 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      sekreterare 


